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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1847 Stångådalsbanan och Tjustbanan som riksintressen

Nyligen gick Trafikverket ut med ett förslag på förändringar gällande vilka 
kommunikationer som ska klassificeras som riksintressen, något som spelar 
stor roll för hur myndigheten fördelar investeringsmedel. I det liggande 
förslaget nedgraderas Stångådalsbanan (Kalmar–Linköping) och Tjustbanan 
(Västervik–Linköping) till att inte längre räknas som riksintressen. När nu 
Trafikverket föreslår att Stångådalsbanan och Tjustbanan nedgraderas till att 
inte längre anses vara riksintressen måste det ses i ljuset av vad 
Stångådalsbanan och Tjustbanan har för potential, inte enbart vad den är i dag. 
Stångådalsbanan och Tjustbanan skulle kunna ha en mycket ljus framtid, både 
som infrastruktur för tunga transporter åt de gröna näringarna och som nav för 
effektiv regional och klimatsmart pendling. Nedgraderingen går emot allt vad 
regeringen säger sig verka för: mer klimatsmarta person- och godstransporter 
på järnväg samt minskade utsläpp från transportsektorn överlag.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vad avser ministern att göra för att Stångådalsbanan och Tjustbanan ska 
fortsatta att klassificeras som riksintressen och få den prioritering i 
infrastrukturplaneringen de förtjänar?

………………………………………

Jens Holm (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-17
Besvaras senast
2021-02-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


